
УКРАЇНА

КІРОВОГРАДСЬКА ОБЛАСНА РАДА

П Р О Т О К О Л  № 28
двадцять восьмої  сесії обласної ради

сьомого скликання

від 28 листопада 2019 року            м. Кропивницький

Всього депутатів – 64
Присутніх на сесії – 33
Відсутніх – 31

Пленарне засідання провів голова обласної ради Чорноіваненко О.А.
Голова  обласної  ради  —  з  інформацією  про  призначення  головою 

Кіровоградської обласної державної адміністрації Балоня Андрія Богдановича.
Поінформував про результати засідання президії Кіровоградської обласної 

ради.
Запросив депутатів обласної ради взяти участь в урочистостях із нагоди 

Дня місцевого самоврядування та 80-ї річниці Кіровоградської обласної ради, 
які відбудуться 04 грудня 2019 року.

Голова  обласної  ради  —  з  інформацією  про  відповідь  на  звернення 
депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до Президента   України,  Верховної 
Ради України, Кабінету Міністрів України стосовно продовження мораторію на 
продаж  земель  сільськогосподарського  призначення, ухваленого  на  двадцять 
сьомій сесії обласної ради, надану Міністерством розвитку економіки, торгівлі 
та  сільського  господарства  України,  з  роз'ясненням  щодо   повноважень 
Верховної Ради України в частині проведення референдуму.

Голова обласної ради - з  пропозицією до депутатів обласної ради про 
необхідність реєстрації в електронній системі голосування “Віче”.

Електронна система голосування ‟Віче” засвідчила,  що на даний час у 
сесійному залі присутні  33 депутати. Кворум для проведення сесії є.

Список зареєстрованих депутатів

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові
 1  Бендяк Валерій Никандрович
 2  Волканов Вадим Анатолійович
 3  Голобородько Олександр Володимирович
 4  Давиденко Людмила Вадимівна
 5  Давидовський Микола Олексійович
 6  Довбиш Іван Іванович



2

 7  Здебська Валентина Павлівна
 8  Ігнатенко Володимир Вікторович
 9  Кайдаш Юрій Анатолійович
 10  Каспров Костянтин Владиславович
 11  Кириченко Володимир Володимирович
 12  Кісіль Андрій Сергійович
 13  Коваленко Микола Миколайович
 14  Кожемяченко Анатолій Григорович
 15  Кожушко Юрій Іванович
 16  Лоцман Генадій Григорович
 17  Мірошниченко Олексій Сергійович
 18  Могилей Михайло Миколайович
 19  Музичук Валерій Вікторович
 20  Мусієнко Людмила Анатоліївна
 21  Онищенко Іван Петрович
 22  Петрушевський Петро Григорович
 23  Погребнюк Артем Анатолійович
 24  Приходько Олександр Вікторович
 25  Ревенко Наталя Олександрівна
 26  Сосна Людмила Василівна
 27  Степура Ігор Станіславович
 28  Степура Руслан Станіславович
 29  Тесленко Андрій Вікторович
 30  Фролов Олександр Сергійович
 31  Циз Віталій Анатолійович
 32  Чорноіваненко Олександр Анатолійович
 33  Ямко Тетяна Павлівна

Голова обласної ради  — з оголошенням про відкриття двадцять восьмої 
сесії Кіровоградської обласної ради сьомого скликання. 

(Звучить Державний Гімн України)

Голова обласної ради — із зауваженням щодо недоцільності повідомлення 
про депутатів  обласної  ради, відсутніх  на  пленарному  засіданні двадцять 
восьмої  сесії  обласної  ради,  як  це  передбачено  пунктом  3.8.2  Регламенту 
Кіровоградської обласної ради, оскільки їх загальна кількість —  31 депутат, кожен 
з яких має поважну причину бути відсутнім.

У пленарному засіданні двадцять восьмої сесії Кіровоградської обласної 
ради сьомого скликання брали участь:

депутати обласної ради;
голова  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Балонь  А.Б., 

заступники голови Кіровоградської обласної державної адміністрації;  
представники громадськості;
журналісти.

Голова обласної ради — з пропозицією про формування порядку денного 
пленарного засідання двадцять восьмої сесії обласної ради.

З інформацією стосовно підписаного 22 депутатами обласної ради подання 
про скликання позачергової сесії та проект звернення  депутатів  Кіровоградської 
обласної  ради  до  Президента  України,  Верховної  Ради  України,  Кабінету 
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Міністрів  України  щодо недопущення скасування  заборони відчуження земель 
сільськогосподарського призначення.

З інформацією про звернення депутатської групи ‟За Світловодський район” 
щодо надзвичайної ситуації техногенного характеру в м. Світловодськ.

З пропозицією про включення до порядку денного обох питань.
Поставив пропозицію на голосування.
Голосували:  
‟За” - 33
‟Проти” - 00
‟Утримались” - 00
‟Не голосували”   - 00
Всього проголосувало: 33

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір
 1  Бендяк Валерій Никандрович  ЗА
 2  Волканов Вадим Анатолійович  ЗА
 3  Голобородько Олександр Володимирович  ЗА
 4  Давиденко Людмила Вадимівна  ЗА
 5  Давидовський Микола Олексійович  ЗА
 6  Довбиш Іван Іванович  ЗА
 7  Здебська Валентина Павлівна  ЗА
 8  Ігнатенко Володимир Вікторович  ЗА
 9  Кайдаш Юрій Анатолійович  ЗА
 10  Каспров Костянтин Владиславович  ЗА
 11  Кириченко Володимир Володимирович  ЗА
 12  Кісіль Андрій Сергійович  ЗА
 13  Коваленко Микола Миколайович  ЗА
 14  Кожемяченко Анатолій Григорович  ЗА
 15  Кожушко Юрій Іванович  ЗА
 16  Лоцман Генадій Григорович  ЗА
 17  Мірошниченко Олексій Сергійович  ЗА
 18  Могилей Михайло Миколайович  ЗА
 19  Музичук Валерій Вікторович  ЗА
 20  Мусієнко Людмила Анатоліївна  ЗА
 21  Онищенко Іван Петрович  ЗА
 22  Петрушевський Петро Григорович  ЗА
 23  Погребнюк Артем Анатолійович  ЗА
 24  Приходько Олександр Вікторович  ЗА
 25  Ревенко Наталя Олександрівна  ЗА
 26  Сосна Людмила Василівна  ЗА
 27  Степура Ігор Станіславович  ЗА
 28  Степура Руслан Станіславович  ЗА
 29  Тесленко Андрій Вікторович  ЗА
 30  Фролов Олександр Сергійович  ЗА
 31  Циз Віталій Анатолійович  ЗА
 32  Чорноіваненко Олександр Анатолійович  ЗА
 33  Ямко Тетяна Павлівна  ЗА

Прийнято.

Порядок денний пленарного засідання двадцять восьмої сесії обласної 
ради сформовано: 
Вносять питання: депутати Кіровоградської обласної ради
1.  Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради до Президента 
України,  Верховної  Ради  України,  Кабінету  Міністрів  України  щодо 



4

недопущення  скасування  заборони  відчуження  земель 
сільськогосподарського призначення.
Інформує: Чорноіваненко  Олександр  Анатолійович –  голова  Кіровоградської  
обласної ради

Вносять  питання: депутатська  група  ‟За  Світловодський  район” 
Кіровоградської обласної ради
2.  Про надзвичайну ситуацію техногенного характеру в м. Світловодськ
Інформує: Степура Руслан Станіславович – депутат Кіровоградської обласної  
ради

Голова обласної ради — з інформацією про письмові заяви представників 
громадськості  Пойди  Віталія  Васильовича,  Поворознюка  Олександра,  Скічка 
Дмитра,  Сулими  Михайла,  Лисенко  Л.М.,  Орєшкова  Геннадія  (усна  заява  із 
сесійного залу) щодо  надання слова для виступу.

Голова обласної ради — поставив на голосування пропозицію про надання 
представникам громадськості слова для виступу в ході розгляду питань порядку 
денного пленарного засідання  (1/3 голосів).

Голосували:  
“За”   - 33
“Проти”             - 00
“Утримались”  - 00
‟Не голосували”    - 00
Всього проголосувало: 33

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір
 1  Бендяк Валерій Никандрович  ЗА
 2  Волканов Вадим Анатолійович  ЗА
 3  Голобородько Олександр Володимирович  ЗА
 4  Давиденко Людмила Вадимівна  ЗА
 5  Давидовський Микола Олексійович  ЗА
 6  Довбиш Іван Іванович  ЗА
 7  Здебська Валентина Павлівна  ЗА
 8  Ігнатенко Володимир Вікторович  ЗА
 9  Кайдаш Юрій Анатолійович  ЗА
 10  Каспров Костянтин Владиславович  ЗА
 11  Кириченко Володимир Володимирович  ЗА
 12  Кісіль Андрій Сергійович  ЗА
 13  Коваленко Микола Миколайович  ЗА
 14  Кожемяченко Анатолій Григорович  ЗА
 15  Кожушко Юрій Іванович  ЗА
 16  Лоцман Генадій Григорович  ЗА
 17  Мірошниченко Олексій Сергійович  ЗА
 18  Могилей Михайло Миколайович  ЗА
 19  Музичук Валерій Вікторович  ЗА
 20  Мусієнко Людмила Анатоліївна  ЗА
 21  Онищенко Іван Петрович  ЗА
 22  Петрушевський Петро Григорович  ЗА
 23  Погребнюк Артем Анатолійович  ЗА
 24  Приходько Олександр Вікторович  ЗА
 25  Ревенко Наталя Олександрівна  ЗА
 26  Сосна Людмила Василівна  ЗА
 27  Степура Ігор Станіславович  ЗА
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 28  Степура Руслан Станіславович  ЗА
 29  Тесленко Андрій Вікторович  ЗА
 30  Фролов Олександр Сергійович  ЗА
 31  Циз Віталій Анатолійович  ЗА
 32  Чорноіваненко Олександр Анатолійович  ЗА
 33  Ямко Тетяна Павлівна  ЗА

Прийнято.

СЛУХАЛИ 1:  Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради 
до Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України 
щодо  недопущення  скасування  заборони  відчуження  земель 
сільськогосподарського призначення.

Інформує: Чорноіваненко  Олександр  Анатолійович –  голова 
Кіровоградської обласної ради.

Виступили:  
Приходько О.В. -  з пропозицією про необхідність ознайомлення депутатів 

обласної ради з відповіддю, наданою  Міністерством розвитку економіки, торгівлі 
та  сільського  господарства  України  на  попереднє  звернення  депутатів 
Кіровоградської обласної ради.

Голова  обласної  ради  —  зачитав  відповідь  Міністерства   розвитку 
економіки,  торгівлі  та  сільського  господарства  України  на  звернення  депутатів 
Кіровоградської обласної ради до Президента  України, Верховної Ради України, 
Кабінету Міністрів України стосовно продовження мораторію на продаж земель 
сільськогосподарського призначення.

Погребнюк А.А. -  з реплікою щодо позиції депутатської фракції політичної 
партії “Об'єднання “САМОПОМІЧ” із порушеного питання.

Тесленко А.В. - зачитав звернення  депутатів Кіровоградської обласної ради 
до Президента України, Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України щодо 
недопущення  скасування  заборони  відчуження  земель  сільськогосподарського 
призначення.

Степура І.С. - з виступом у контексті обговорення даного питання порядку 
денного, зокрема про позицію українських націоналістів щодо продажу земель 
сільськогосподарського  призначення,  їхнє  бачення  доцільності  впровадження 
довгострокової оренди з правом успадкування права на таку оренду нащадками 
власника. 

З  пропозицією  про  необхідність  внесення  технічних  правок  до  тексту 
звернення.

Давиденко Л.В. - з критичним виступом у контексті обговорення даного 
питання порядку денного, зокрема навела приклад щодо ситуації в м. Олександрія. 

З обгрунтуванням позиції щодо недопущення ухвалення законопроекту про 
ринок землі.

З низкою критичних зауважень на адресу голови обласної ради.
Голова обласної ради — з реплікою в контексті висловлених критичних 

зауважень.
Музичук В.В. - з виступом у контексті обговорення даного питання порядку 

денного,  зокрема  з  обгрунтуванням  позиції  щодо  доцільності  продовження 
мораторію на продаж землі.
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Давиденко Л.В. - з доповненням свого попереднього виступу, зокрема щодо 
існуючих на даний час можливостей продажу земель.

Каспров К.В. (російською мовою)  — з виступом у контексті обговорення 
даного  питання  порядку  денного,  зокрема  щодо  того,  як  відобразиться 
запровадження ринку землі на жителях міст.

(Під час виступу в сесійному залі лунають вигуки про дотримання Регламенту  
Кіровоградської обласної ради в частині застосування державної мови)

Каспров  К.В.  (російською  мовою)  —  з  критичними  зауваженнями  на 
вигуки, що лунають.

(Під час виступу в сесійному залі лунають вигуки про дотримання Регламенту  
Кіровоградської обласної ради в частині застосування державної мови)

Голова  обласної  ради —  з  пропозицією  до  депутата  обласної  ради 
Каспрова К.В. про використання державної мови й дотримання норм Регламенту 
Кіровоградської обласної ради.

Каспров К.В. - з репліками в контексті критичних зауважень на його адресу.

 (У сесійному залі виникає суперечка між представниками депутатських
                                                          груп обласної ради)

Погребнюк  А.А.  -  з  реплікою  щодо  норми  Регламенту  Кіровоградської 
обласної  ради в частині  забезпечення перекладу та вимогою про забезпечення 
виконавчим апаратом обласної ради перекладу виступу.

Каспров  К.В.  (з  перекладачем)  - з  виступом  у  контексті  обговорення 
даного  питання  порядку  денного,  зокрема  щодо  того,  як  відобразиться 
запровадження ринку землі на жителях міст.

 (По завершенні виступу в сесійному залі лунають критичні зауваження  
         депутата обласної ради Давиденко Л.В., зокрема щодо незнання окремими 
                                      депутатами обласної ради російської мови)

Степура  І.С.  -  з  коментарем у  контексті  критичних  зауважень  депутата 
обласної ради Давиденко Л.В.

Каспров  К.В. (з  перекладачем)  -  з  реплікою  у  контексті  висловлених 
критичних зауважень.

Голобородько О.В. -  з виступом у контексті обговорення даного питання, 
зокрема  про  позицію  аграріїв  України  та  відповідною  пропозицією  про 
доповнення  проекту  звернення  текстом  такого  змісту  —  у  разі  прийняття 
законопроекту право на купівлю земельних ділянок повинні мати лише фізичні 
особи — громадяни України, з обмеженням на одного громадянина України не 
більше 200 гектарів.

Голова обласної ради — з дорученням виконавчому апарату обласної ради 
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щодо узгодження тексту проекту  звернення,  з  огляду  на пропозицію про його 
доповнення.

Могилей М.М. - з виступом у контексті даного питання порядку денного, 
зокрема про підтримку попередньої пропозиції про передбачення обмеження не 
більше 200 гектарів.

Голова  обласної  ради —  з  пропозицією  до  представників 
сільгосппідприємств щодо виступу.

Пойда  Віталій  Васильович (ПСП  ‟Перемога”,  Гайворонський  район, 
с.  Соломія)  —  з  критичним  виступом,  зокрема  з  роз'ясненням  щодо  причин 
відсутності  в  невеликих господарств можливостей для конкуренції  з  великими 
агрохолдингами.

Поворознюк Олександр (генеральний директор агрофирми “П'ятихатська”, 
голова  Асоціації  сільгоспвиробників  Петрівського  району)  —  з  критичним 
виступом  у  контексті  обговорення  даного  питання  порядку  денного,  зокрема 
звернув увагу на відсутність у законопроекті відповідей на переважну більшість 
запитань,  які  ставлять сьогодні  фермери й ті  негативні  наслідки,  які  матимуть 
місце в разі запровадження ринку землі. Наголосив, що земельні ділянки, якщо і 
будуть продаватися, то лише на території тієї сільської ради, де вони знаходяться.

З пропозицією про доцільність створення робочої групи на чолі з головою 
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  та  в  кожній  сільській  раді 
провести громадські слухання з цього питання.

Голова обласної ради — з коментарем у контексті попереднього виступу.
Скічко  Дмитро  Олексійович  (керівник  сільськогосподарського 

підприємства  “Вищеверещаківське”,  Олександрівський  район)  —  з  критичним 
виступом у контексті даного питання порядку денного, зокрема про нерозуміння 
механізмів запровадження ринку землі через їх непрозорість, про неможливість 
придбання  фермерами  цієї  землі  через  її  високу  вартість,  про  непроведену 
органами Держгеокадастру інвентаризацію земель.

Каспров К.В.  (з перекладачем) — з виступом у контексті даного питання 
порядку  денного,  зокрема  з  низкою  критичних  зауважень,  закликав  депутатів 
категорично висловитися проти продажу землі.

Сулима  Михайло  Михайлович (директор  сільськогосподарського 
підприємства “Зоря”, Благовіщенський район) — з висловленням позиції проти 
запровадження ринку землі.

Орєшков Геннадій Миколайович (громадський активіст) — з критичним 
виступом. 

Давиденко  Л.В.  -  з  коментарем,  зокрема  зі  зверненням  до  голови 
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  —  донести  до  відома 
Президента України думку людей, які живуть на території.

ВИРІШИЛИ 1:
Голова  обласної  ради —  поставив  на  голосування  пропозицію  про 

прийняття  проекту  рішення  обласної  ради  ‟Про  звернення  депутатів 
Кіровоградської обласної ради до Президента України, Верховної Ради України, 
Кабінету Міністрів України щодо недопущення скасування заборони відчуження 
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земель сільськогосподарського призначення” за основу.
Голосували:  
“За”   - 33
“Проти”             - 00
“Утримались”  - 00
‟Не голосували”    - 00
Всього проголосувало: 33

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір
 1  Бендяк Валерій Никандрович  ЗА
 2  Волканов Вадим Анатолійович  ЗА
 3  Голобородько Олександр Володимирович  ЗА
 4  Давиденко Людмила Вадимівна  ЗА
 5  Давидовський Микола Олексійович  ЗА
 6  Довбиш Іван Іванович  ЗА
 7  Здебська Валентина Павлівна  ЗА
 8  Ігнатенко Володимир Вікторович  ЗА
 9  Кайдаш Юрій Анатолійович  ЗА
 10  Каспров Костянтин Владиславович  ЗА
 11  Кириченко Володимир Володимирович  ЗА
 12  Кісіль Андрій Сергійович  ЗА
 13  Коваленко Микола Миколайович  ЗА
 14  Кожемяченко Анатолій Григорович  ЗА
 15  Кожушко Юрій Іванович  ЗА
 16  Лоцман Генадій Григорович  ЗА
 17  Мірошниченко Олексій Сергійович  ЗА
 18  Могилей Михайло Миколайович  ЗА
 19  Музичук Валерій Вікторович  ЗА
 20  Мусієнко Людмила Анатоліївна  ЗА
 21  Онищенко Іван Петрович  ЗА
 22  Петрушевський Петро Григорович  ЗА
 23  Погребнюк Артем Анатолійович  ЗА
 24  Приходько Олександр Вікторович  ЗА
 25  Ревенко Наталя Олександрівна  ЗА
 26  Сосна Людмила Василівна  ЗА
 27  Степура Ігор Станіславович  ЗА
 28  Степура Руслан Станіславович  ЗА
 29  Тесленко Андрій Вікторович  ЗА
 30  Фролов Олександр Сергійович  ЗА
 31  Циз Віталій Анатолійович  ЗА
 32  Чорноіваненко Олександр Анатолійович  ЗА
 33  Ямко Тетяна Павлівна  ЗА

Прийнято.
Голова  обласної  ради —  про  пропозиції  депутата  обласної  ради 

Степури І.С. про внесення технічних правок до тексту звернення та доповнення 
його відповідно до пропозиції депутата обласної ради Голобородька О.В.

Приходько О.В. -  із зауваженням щодо недоцільності доповнення даного 
звернення пропозицією Голобородька О.В.

Голова обласної ради — з реплікою про його обов'язок поставити внесені 
пропозиції на голосування.

Голосували:  
“За”   - 18
“Проти”             - 01
“Утримались”  - 04
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‟Не голосували”    - 10
Всього проголосувало: 33
Не прийнято.

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір
 1  Бендяк Валерій Никандрович  ЗА
 2  Волканов Вадим Анатолійович  ЗА
 3  Голобородько Олександр Володимирович  ЗА
 4  Давиденко Людмила Вадимівна  НЕ ГОЛОСУВАВ
 5  Давидовський Микола Олексійович  ЗА
 6  Довбиш Іван Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 7  Здебська Валентина Павлівна  ЗА
 8  Ігнатенко Володимир Вікторович  ЗА
 9  Кайдаш Юрій Анатолійович  ЗА
 10  Каспров Костянтин Владиславович  ЗА
 11  Кириченко Володимир Володимирович  УТРИМАВСЯ
 12  Кісіль Андрій Сергійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 13  Коваленко Микола Миколайович  ЗА
 14  Кожемяченко Анатолій Григорович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 15  Кожушко Юрій Іванович  ЗА
 16  Лоцман Генадій Григорович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 17  Мірошниченко Олексій Сергійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 18  Могилей Михайло Миколайович  ЗА
 19  Музичук Валерій Вікторович  ЗА
 20  Мусієнко Людмила Анатоліївна  ЗА
 21  Онищенко Іван Петрович  ЗА
 22  Петрушевський Петро Григорович  ЗА
 23  Погребнюк Артем Анатолійович  УТРИМАВСЯ
 24  Приходько Олександр Вікторович  УТРИМАВСЯ
 25  Ревенко Наталя Олександрівна  ЗА
 26  Сосна Людмила Василівна  НЕ ГОЛОСУВАВ
 27  Степура Ігор Станіславович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 28  Степура Руслан Станіславович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 29  Тесленко Андрій Вікторович  УТРИМАВСЯ
 30  Фролов Олександр Сергійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 31  Циз Віталій Анатолійович  ЗА
 32  Чорноіваненко Олександр Анатолійович  ПРОТИ
 33  Ямко Тетяна Павлівна  ЗА

Прийнято рішення № 700 (додається).

Голова  обласної  ради  —  з  інформацією  про  необхідність  оголошення 
відповідно до Регламенту Кіровоградської обласної ради перерви та пропозиції 
про роботу без перерви.

СЛУХАЛИ  2:  Про надзвичайну  ситуацію  техногенного  характеру  в 
м. Світловодськ.

Інформує: Степура  Руслан  Станіславович –  депутат  Кіровоградської 
обласної  ради  —  про  причини,  якими  зумовлено  ініціювання  проведення 
позачергової сесії з даного питання.

Голова обласної ради — з коментарем, зокрема про відсутність в обласній 
раді відповідного проекту рішення, суб'єктом подання якого виступає депутатська 
групу ‟За Світловодський район”.

Степура  Р.С.  - з  реплікою  в  контексті  висловленого  зауваження,  з 
інформацією по суті даного питання порядку денного, зокрема звернув увагу на 
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недостовірність повідомлень про ситуацію в м. Світловодськ,  що надходять до 
голови Кіровоградської обласної державної адміністрації.

З пропозицією про підготовку проекту рішення з даного питання.
Музичук В.В. - з коментарем, зокрема зауважив про наявність у нього низки 

запитань, які його цікавлять і на які він хоче отримати відповідь.
Голова обласної ради — надав слово для виступу директору департаменту 

житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної 
адміністрації Довжук Ользі Василівні.

Довжук О.В. - з інформацією в контексті даного питання порядку денного 
та поставлених запитань.

 Давиденко Л.В. -  з виступом, зокрема про приклад вирішення подібної 
ситуації в одному із селищ Олександрійської міської ради шляхом переведення 
житлових об'єктів на альтернативне опалення за рахунок місцевого бюджету, з 
низкою запитань, відповіді на які б вона хотіла почути.

Степура Р.С.  - з критичним коментарем у контексті інформації директора 
департаменту  житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної 
державної адміністрації. 

Зауважив,  що  визначення  обсягів  необхідної  суми  коштів  на  подолання 
наслідків  надзвичайної  ситуації  повинні  прорахувати  профільні  структурні 
підрозділи  обласної  державної  адміністрації,  яким  делеговані  відповідні 
повноваження.

Голова  обласної  ради—  з  коментарем  і  зауваженнями,  зокрема  з 
інформацією про обсяг коштів резервного фонду обласного бюджету.

 Степура  І.С.  -  з  критичними  зауваженнями  щодо  дотримання  норм 
Регламенту Кіровоградської обласної ради під час виступу депутатів обласної ради 
й  недопустимості  обговорення  змісту  їх  виступів  і  перебивання,  а  також  із 
коментарем у контексті висловлених зауважень.

З  пропозицією  —  внести  протокольне  доручення  про  підготовку 
департаментом  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації 
рішення про  надання допомоги Світловодському бюджету на подолання наслідків 
надзвичайної ситуації — та поставити її на голосування.

(У ході виступу в сесійному залі триває суперечка між депутатами 
обласної ради)

Каспров К.В. (з перекладачем) — з коментарем у контексті даного питання 
порядку денного, із зачитуванням наявного в нього в електронному вигляді тексту 
звернення до Президента України та Прем'єр-міністра України щодо ситуації в 
м. Світловодськ та її вирішення. З пропозицією про підтримку цього звернення.

Голова обласної  ради  — запросив депутата обласної  ради Степуру Р.С. 
озвучити його пропозицію.

Степура  Р.С.  - про  протокольне  доручення  до  директора  департаменту 
фінансів Кіровоградської обласної державної адміністрації стосовно підготовки до 
наступного  пленарного  засідання  10  грудня  2019  року  пропозицій  щодо 
можливості виділення фінансової допомоги на подолання наслідків надзвичайної 
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ситуації в м. Світловодськ.
Голова обласної ради — з реплікою-уточненням — у разі  надходження 

відповідного звернення Світловодської міської ради.
Голова  обласної  ради —  поставив  озвучену  депутатом  обласної  ради 

Степурою Р.С. пропозицію на голосування.
Голосували:  
“За”   - 26
“Проти”             - 00
“Утримались”  - 00
‟Не голосували”    - 07
Всього проголосувало: 33

№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір
 1  Бендяк Валерій Никандрович  ЗА
 2  Волканов Вадим Анатолійович  ЗА
 3  Голобородько Олександр Володимирович  ЗА
 4  Давиденко Людмила Вадимівна  ЗА
 5  Давидовський Микола Олексійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 6  Довбиш Іван Іванович  ЗА
 7  Здебська Валентина Павлівна  ЗА
 8  Ігнатенко Володимир Вікторович  ЗА
 9  Кайдаш Юрій Анатолійович  ЗА
 10  Каспров Костянтин Владиславович  ЗА
 11  Кириченко Володимир Володимирович  ЗА
 12  Кісіль Андрій Сергійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 13  Коваленко Микола Миколайович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 14  Кожемяченко Анатолій Григорович  ЗА
 15  Кожушко Юрій Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 16  Лоцман Генадій Григорович  ЗА
 17  Мірошниченко Олексій Сергійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 18  Могилей Михайло Миколайович  ЗА
 19  Музичук Валерій Вікторович  ЗА
 20  Мусієнко Людмила Анатоліївна  ЗА
 21  Онищенко Іван Петрович  ЗА
 22  Петрушевський Петро Григорович  ЗА
 23  Погребнюк Артем Анатолійович  ЗА
 24  Приходько Олександр Вікторович  ЗА
 25  Ревенко Наталя Олександрівна  ЗА
 26  Сосна Людмила Василівна  ЗА
 27  Степура Ігор Станіславович  ЗА
 28  Степура Руслан Станіславович  ЗА
 29  Тесленко Андрій Вікторович  ЗА
 30  Фролов Олександр Сергійович  ЗА
 31  Циз Віталій Анатолійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 32  Чорноіваненко Олександр Анатолійович  ЗА
 33  Ямко Тетяна Павлівна  НЕ ГОЛОСУВАВ

Не прийнято.
Голова обласної  ради —  поставив на голосування пропозицію депутата 

обласної ради Каспрова К.В. 
Голосували:  
“За”   - 26
“Проти”             - 00
“Утримались”  - 00
‟Не голосували”    - 07
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Всього проголосувало: 33
№ п/п Прізвище, Ім'я, По-батькові  Вибір

 1  Бендяк Валерій Никандрович  ЗА
 2  Волканов Вадим Анатолійович  ЗА
 3  Голобородько Олександр Володимирович  ЗА
 4  Давиденко Людмила Вадимівна  ЗА
 5  Давидовський Микола Олексійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 6  Довбиш Іван Іванович  ЗА
 7  Здебська Валентина Павлівна  ЗА
 8  Ігнатенко Володимир Вікторович  ЗА
 9  Кайдаш Юрій Анатолійович  ЗА
 10  Каспров Костянтин Владиславович  ЗА
 11  Кириченко Володимир Володимирович  ЗА
 12  Кісіль Андрій Сергійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 13  Коваленко Микола Миколайович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 14  Кожемяченко Анатолій Григорович  ЗА
 15  Кожушко Юрій Іванович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 16  Лоцман Генадій Григорович  ЗА
 17  Мірошниченко Олексій Сергійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 18  Могилей Михайло Миколайович  ЗА
 19  Музичук Валерій Вікторович  ЗА
 20  Мусієнко Людмила Анатоліївна  ЗА
 21  Онищенко Іван Петрович  ЗА
 22  Петрушевський Петро Григорович  ЗА
 23  Погребнюк Артем Анатолійович  ЗА
 24  Приходько Олександр Вікторович  ЗА
 25  Ревенко Наталя Олександрівна  ЗА
 26  Сосна Людмила Василівна  ЗА
 27  Степура Ігор Станіславович  ЗА
 28  Степура Руслан Станіславович  ЗА
 29  Тесленко Андрій Вікторович  ЗА
 30  Фролов Олександр Сергійович  ЗА
 31  Циз Віталій Анатолійович  НЕ ГОЛОСУВАВ
 32  Чорноіваненко Олександр Анатолійович  ЗА
 33  Ямко Тетяна Павлівна  НЕ ГОЛОСУВАВ

Не прийнято.
Степура  І.С.  -  з  депутатським  запитанням  до  голови  Кіровоградської 

обласної  державної  адміністрації  в  контексті  персональної  відповідальності 
першого заступника голови обласної державної адміністрації Коваленка С.П. за 
ситуацію в  м.  Світловодськ  і  зняття  його з  посади  за  невиконання посадових 
обов'язків.

Голова обласної ради — надав для виступу голові Кіровоградської обласної 
державної адміністрації Балоню А.Б.

Балонь  А.Б.  -  з  виступом  у  контексті  питання  порядку  денного  й 
висловлених зауважень.

 Голова обласної ради  — з оголошенням про закриття двадцять восьмої 
сесії Кіровоградської обласної ради сьомого скликання.

(Лунає Державний Гімн України)

Голова обласної ради                     О.Чорноіваненко


